
Kunnanhallitus § 49 12.03.2018

Aiesopimus Ylä-Savon seudun liikennejärjestelmän kehittämisestä vuosina 2017-2021

KHALL 12.03.2018 § 49
Ylä-Savon seudun kunnat (Iisalmi, Keitele, Kiuruvesi, Lapinlahti, Pielavesi,
Rautavaara, Sonkajärvi ja Vieremä), Ylä-Savon SOTE, Pohjois-Savon ELY-keskus
ja Pohjois-Savon liitto ovat yhdessä valmistelleet aiesopimuksen
liikennejärjestelmän kehittämisestä vuosille 2017-2021. Sopimusta on käsitelty
luonnosvaiheessa kaikissa kunnissa järjestetyissä päättäjätilaisuuksissa.

Aiesopimus on sopijaosapuolten yhteinen näkemys Ylä-Savon seudun
liikennejärjestelmän kehittämisestä sekä lähivuosina toteutettavista ja edistettävistä
toimenpiteistä. Tämä sopimus on jatkoa vuosille 2013–2016 ajoitetulle
aiesopimukselle. Sopimus on toiminut runkona seudullisen
liikennejärjestelmätyöryhmän toiminnalle. Aiesopimuksessa sovitut toimenpiteet
ovat toteutuneet pääosin hyvin.

Ylä-Savossa keskeisiksi Itä-Suomen liikennestrategian ja seudun
liikennejärjestelmäsuunnitelman tavoitteita toteuttaviksi
toimenpidekokonaisuuksiksi vuosille 2017-2021 on nostettu:
1. Arjen matkojen ja työmatkapendelöinnin helpottaminen uusia liikkumispalveluja
kehittämällä
2. Kävelyn ja pyöräilyn houkuttelevuuden parantaminen seudullista edistämistyötä
jatkamalla
3. Yritysten logistiikkakustannusten alentaminen
4. Liikennejärjestelmäyhteistyön jatkuvuuden ja kehittämisen turvaaminen

Aiesopimuksessa on määritelty alustavasti toimenpiteet osa-alueittain.
Toimenpiteiden tarkemmasta ohjelmoinnista vastaa säännöllisesti kokoontuva
Ylä-Savon seudun liikennejärjestelmätyöryhmä. Toimenpiteiden toteuttamisesta ja
kustannusjaosta tehdään erilliset päätökset. 

Liitteenä on aiesopimus.

Valmistelija: Liikenneväylien ja yleisten alueiden tulosyksikön päällikkö Kimmo
Karoluoto, p. 040 488 3711, kimmo.karoluoto@lapinlahti.fi

Kunnanjohtajan ehdotus
  Kunnanhallitus päättää, että Lapinlahden kunta osallistuu edelleen Ylä-Savon

liikennejärjestelmän kehittämistyöhön sekä hyväksyy liitteenä olevan
aiesopimuksen vuosille 2017-2021.

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin.


